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فوتبال ایران

استعفای سرمربی فقط 48 
ساعت دوام داشت

استارت دوباره 
پورموسوی با استقلال

سیروس پورموسوی که بعد از 
شکست مقابل پیکان با حضور در 
نشست خبری از پایان همکاری 
خود با این تیم و اعلام استعفایش 
خبر داده بود، بار دیگر با مخالفت 
مدیران استقلال خوزستان مواجه 
شد. مدیران استقلال خوزستان که 
پیش از این دیدار هم از حمایت 
کامل خود از سرمربی و کادرفنی 
تیم خبر داده بودند، بلافاصله بعد 
از این شکست و اعلام استعفای 
پورموسوی آن را رد کردند و نجفی 
به عنوان سرپرست باشگاه مدعی 
شد حمایت آنها به واسطه اعتقاد 
کامل به شرایط فنی و اخلاقی 
سرمربی و کادر فنی اش تا پایان 
فصل ادامه دار خواهد بود و آنها در 
کنار هم مأموریت تثبیت جایگاه 
آبی ها در لیگ برتر را دنبال خواهند 
کرد. اکنون با گذشت ۴۸ ساعت 
ز ماجرای استعفای سیروس  ا
پورموسوی و رد آن توسط مدیران 
باشگاه، سرمربی آبی ها به دعوت 
نجفی و آزاد در ساختمان باشگاه 
حضور یافت و صحبت های خوبی 
بین طرفین رد و بدل شد تا آنها 
با روحیه و انگیزه بالاتر و فارغ از 
حواشی کار را کنار هم دنبال کنند.

 

خوشحالم گل نخوردم

ناصری: جواب 
منتقدان را دادیم

زه بان تیم  محمد ناصری دروا
فوتبال پیکان درباره پیروزی تیمش 
مقابل استقلال خوزستان می گوید: 
»با توجه به شرایطی که در جدول 
وجود داشت، هر دو تیم نیاز مبرمی 
به برد در این بازی داشتند و در 
مجموع شاهد یک فوتبال پایاپای 
از سوی پیکان و استقلال خوزستان 
بودیم. هر دو تیم چند موقعیت 
خوب برای گلزنی داشتند، ولی 
خوشبختانه ما در دقیقه 90 به گل 
رسیدیم تا سه امتیاز شیرین در 
اهواز بگیریم.« او در مورد پنالتی 
استقلال خوزستان که توسط رحیم 
زهیوی هدر رفت، اینطور می گوید: 
»توپ با دست من برخورد کوچکی 
داشت و سپس به تیر دروازه 
اصابت کرد. خوشحالم در اولین 
مسابقه ای که در این فصل با 
پیراهن پیکان به میدان رفتم به 
برد رسیدیم و گل هم نخوردم. 
خوشبختانه با این پیروزی جواب 
منتقدان را دادیم.« ناصری درباره 
عملکرد تیمش می گوید: »تیم ما 
مستحق این بود که در چند بازی 
بیشتر امتیاز بگیرد، ولی متأسفانه 
بدشانسی آوردیم. امسال تیم 
ینده قطعاً  خوبی داریم و در آ

وضعیت مان بهتر خواهد شد.«
 

صدای برخورد به تیر را شنیدم

فرعباسی: من تور را 
تکان دادم

حبیب فرعباسی دروازه بان تیم 
فوتبال ذوب آهن در مورد پیروزی 
تیمش مقابل شمس آذر می گوید: 
»ما در نیمه اول فوتبال خوبی را 
به نمایش گذاشتیم، ولی در نیمه 
دوم 10 نفره شدیم و از طرفی وزش 
باد هم علیه ذوب آهن بود که 
این کار ما را سخت تر کرد. اگر 10 
نفره نمی شدیم قطعاً عقب نشینی 
نمی کردیم، ولی مهم سه امتیاز 
شیرینی بود که بیرون از خانه 
گرفتیم تا خودمان را به بالانشین ها 
نزدیک کنیم.« او درباره صحنه ای که 
بازیکنان شمس آذر اعتقاد داشتند 
توپ وارد دروازه شده می گوید: »در 
آن صحنه خودم صدای برخورد 
توپ به تیر دروازه را شنیدم و بعد از 
شیرجه زدن نمی خواستم به میله 
داخل دروازه برخورد کنم، به همین 
دلیل دستم را به تور زدم و در واقع 
من تور را تکان دادم. اگر توپ به تور 
برخورد کرده بود قطعاً با آن شتاب 

به زمین برنمی گشت.«

 zخبر و مصاحبه

 zواکنش

فریبرز گرامی:

از تعطیلی لیگ ضربه خوردیم

فریبــرز گرامــی مدافــع هــوادار در مــورد اینکــه تیمش در شــش بــازی فقط 
یــک پیــروزی داشــته می گویــد: »متأســفانه تعطیلــی مســابقات بیشــترین 
ضربــه را بــه تیــم مــا زد. هوادار نســبت به ســال گذشــته با تغییــرات زیادی 
مواجــه شــده اســت. وقتی یــک تیم این همــه تغییرات دارد بایــد بازی کند 
تــا بازیکنــان با یکدیگر هماهنگ شــوند، ولی متأســفانه تعطیلی های لیگ 

به تیــم ما ضربــه زد.«

محمدجواد محمدی:

منصوریان گفت بازی کنی خراب می شوی

محمدجواد محمدی مهاجم تیم فوتبال ذوب آهن در مورد حضورش در 
استقلال در زمان مربیگری علیرضا منصوریان می گوید: »منصوریان من را در 
لیگ دسته دوم دیده بود و در آخرین فصلی که ایشان در استقلال بود، به این 
تیم رفتم. متأسفانه در آن زمان استقلال نتایج مطلوبی نگرفت و منصوریان 
هم به من گفت که اگر بازی کنم ممکن است خودم خراب شوم. اگر در آن 
مقطع استقلال نتیجه می گرفت شاید سرنوشت فوتبالی من عوض می شد.«

ژوزه مورایس

سپاهان راه قهرمانی را می داند

آبــولا در خبــری بــه قــدرت ســپاهان در لیــگ ایــران تحت هدایــت مورایس 
پرتغالی اشاره کرد .سپاهان بعد از ۵ بازی با ۱۳ گل زده و تنها ۳ گل خورده، 
۱۵ امتیاز کامل را به دســت آورده اســت که البته کمیته انضباطی ۴ امتیاز 
از ایــن تیــم کم کرده اســت .ســپاهان در دیدار بعدی خــود بعد از تعطیلات 
فیفــادی، بایــد در لیگ قهرمانان آســیا به مصاف آلمالیق ازبکســتان برود. 

این ســایت نوشــته که ســپاهان راه قهرمانی را می داند.

محمد آبشــک چند ســالی است همراه 
فــولاد خوزســتان پســتی و بلندی هــای 
فراوانــی را پشــت ســر گذاشــته اســت 
و حتــی اوایــل ایــن فصــل هــم کــه زیــر 
یــان لیــگ را  نظــر علیرضــا منصور
اســتارت زدنــد تحــت فشــار بی ســابقه 
هواداران شــان بــود. او دربــاره تغییرات 
کادر فنــی می گویــد: »تفکــرات آقــای 
مارتینــز بــر تیــم فــولاد قالب شــده و در 
مســیر درســت قرار داریــم. وقفه ای که 
در لیــگ برتــر ایجــاد شــد، بــرای تیــم ما 
خــوب بــود امــا از شــرایط مســابقه دور 

بودیم. مربی و بازیکنان ما نیاز داشتند 
تــا بیشــتر بــا هــم هماهنــگ شــوند و از 
یکدیگــر شــناخت پیــدا کننــد کــه ایــن 
اتفــاق رخ داد و تفکــرات ســرمربی بــه 
تیــم مــا قالــب شــد. از لحــاظ بدنی هم 
توانســتیم به شــرایط مطلوبی برسیم و 
بدن هــای خود را برای ادامه لیگ آماده 
کنیــم. لیــگ ایــران بــا توجــه بــه فوتبال 
بســته ای کــه تیم هــا ارائــه می کننــد، 
ســخت و شــرایط هر بازی هم متفاوت 
اســت ولــی مــن فکــر می کنــم تفکرات 
مربــی جدید ما مانند تفکراتی بوده که 

قبــلاً هم بــر تیم حاکم بوده و می توانیم 
بگوییــم حتــی کمی نزدیــک به تفکرات 
جــواد نکونــام اســت و بچه ها هم با این 
ســبک و سیاق آشنایی دارند که همین 
موضــوع کمــک زیادی به تیــم ما کرد.«
او بــا اشــاره بــه پیــروزی مقابــل هــوادار 
اینطــور می گویــد: »بعد از این وقفه هم 
شــروع خوبی داشــتیم و می توانســتیم 
حتی گل های بیشــتری در دیدار مقابل 
هــوادار بزنیــم امــا فرصت ســوزی هایی 
یــت بــا تــلاش بچه هــا  بــود. در نها
توانســتیم ببریــم و دســت پــر از بــازی 

کــه در آن برتــر بودیم، خارج شــویم و از 
آن رتبــه ای کــه لایق تیم فولاد نیســت، 

فاصلــه بگیریــم.«
آبشــک دربــاره پنالتــی ای کــه بــرای 
تیمــش گرفتــه شــده می گویــد: »مــن 
فکــر می کنم داور بازی می توانســت در 
صحنــه قبلی که بــه علی نژاد کارت داد، 
بــرای تیــم مــا پنالتــی بگیرد اما بــا توجه 
بــه اینکــه قضــاوت اولــش در لیگ بود، 

خــوب ســوت زد.«
امــا صحبت آبشــک با هــواداران فولاد: 
»از هــواداران شــریف و فوتبــال فهــم 

خوزســتان و فــولاد تشــکر می کنــم کــه 
مــا را حمایــت و تحمــل کردنــد تــا مــا 
بــاز بتوانیــم بــه شــرایط قبــل برگردیم و 
امیــدوارم کادر مدیریتی فولاد تفکرات 
بزرگــی بــرای ایــن تیم داشــته باشــد که 
بتوانیــم همیشــه در بالاتریــن ســطح 
باشــیم چراکــه فولاد از لحــاظ امکانات 
و بازیکــن هیچ چیــزی از تیم های دیگر 
کــم نــدارد و چــه بســا بیشــتر هــم دارد 
و شــخصاً امیــدوارم تصمیماتــی بــرای 
فولاد گرفته شــود که موجب رشــد این 

تیــم بــزرگ شــود.«

این رتبه لایق فولاد نیست

آبشک: سبک مارتینز شبیه نکونام است

3 امتیاز بازی برای زردپوشان است

دامی که برای سپاهان پهن می شود

فتن حریف سپاهان در  نیا حضور 
بازی های آسیایی درون زمین و لغو 
شدن دومین بازی  آسیایی زردپوشان 
اصفهانی حواشی زیادی داشت که 
تیم عربستانی باعث و بانی آن شد. 
الاتحاد عربستان با بهانه ای واهی و در 
حالی که ناظران کنفدراسیون فوتبال 
آسیا ورزشگاه نقش جهان را برای بازی 
تأیید کرده بودند، باعث لغو بازی شد. 
در ابتدا بیان شد که لغو بازی توسط 
مسئولان کنفدراسیون فوتبال آسیا 
انجام شده و همین موضوع باعث شد 
تا شایعه باخت سپاهان در این دیدار 
مطرح شود. اما با اعلام مسئولان این 

کنفدراسیون مشخص شد که دیدار 
سپاهان و الاتحاد توسط ناظر بازی 
لغو شده و سپاهان می تواند امیدوار 
به کسب 3 امتیاز بازی باشد. در چنین 
شرایطی ورود مسئولان سیاسی هر دو 
کشور به موضوع، باعث شد ابهامات 
درباره آینده این بازی بیشتر شود. 
پس از ناتمام ماندن دیدار سپاهان 
و الاتحاد که قرار بود روز دوشنبه در 
استادیوم نقش جهان برگزار شود، 
مقامات سیاسی و ورزشی دو کشور برای 
حل مشکل به وجود آمده، تماس های 

متعددی با یکدیگر داشتند.
در خبرها اعلام شد امیر عبداللهیان، 
وزیر امور خارجه ایران در تماس 
تلفنی که با همتای خود در عربستان 
یعنی فیصل بن فرحان بن عبدالله 
داشته است، به صحبت در خصوص 
سرنوشت این مسابقه پرداخته است. 
در این اخبار آمده است که وزیران 
خارجه ایران و عربستان در یک تماس 

تلفنی، توافق کردند که به نهادهای 
ورزشی دو کشور توصیه کنند تا مشکل 
اخیر به وجود آمده در جریان دیدار 
سپاهان و الاتحاد را در مسیر احترام 
متقابل، گفت وگو و تفاهم حل و فصل 
کنند. همچنین دو وزیر ضمن مشورت 
در خصوص تقویت همکاری های 
فرهنگی و ورزشی در تقویت فضای 
دوستی توافق کردند که به نهادهای 
ورزشی دو کشور توصیه کنند مشکل 
اخیر به وجود آمده در جریان مسابقات 
باشگاهی دو کشور را در مسیر احترام 
متقابل، گفت وگو و تفاهم حل و فصل 
کنند. همچنین وزیر خارجه عربستان 
با توجه به اهمیت تداوم مسابقات 
باشگاهی فوتبال میان دو کشور در 
مسیر تقویت همکاری های همه جانبه، 
از امیرعبداللهیان برای حضور مشترک 
وزرای خارجه دو کشور در اولین بازی 
فوتبال در عربستان دعوت به عمل آورد.

این در شرایطی است که تیم عربستانی با 

توجه به شرایطی که داشت اصلاً آمادگی 
لازم را برای رویارویی با سپاهان نداشت و 
برعکس سپاهان به خاطر از دست دادن 
امتیاز در بازی قبلی خود را کاملاً برای 
کسب سه امتیاز بازی خانگی آماده کرده 
بود. هر چند پیش بینی نتیجه بازی ها، 
خیلی با اطمینان حاصل نمی شود، اما با 
توجه به شرایط سپاهان در خانه خودش 
و در حضور هوادارانش امیدواری زیادی 
برای کسب سه امتیاز داشت و شاید 
حریف عربستانی هم با شناخت از این 
موضوع، دنبال بهانه ای برای بازی نکردن 
بود. حالا به نظر می رسد سپاهان باید 
همچنان به دنبال احقاق حق خود و 
کسب 3 امتیاز بازی باشد و در دام تیم 
عربستانی گرفتار نشود. به طور حتم 
الاتحاد عربستان در صورت برگزاری بازی 
در زمان دیگر، با شرایط متفاوتی در زمین 
حاضر خواهد شد و این برای سپاهان که 
با لغو بازی از شرایط ایده آل خارج شده 

است، خیلی خوب نخواهد بود.

شایعاتی در خصوص برگزاری این دیدار 
در زمان دیگری مطرح می شود که 
خوشبختانه هنوز مورد تأیید مسئولان 
کنفدراسیون آسیا قرار نگرفته است. 
دبیرکل مالزیایی کنفدراسیون فوتبال 
آسیا در این باره می گوید: »از توافقاتی 
که برخی از مسئولان در روزهای گذشته 
درباره آن صحبت کرده اند چیزی 
نمی دانیم و اصلاً کاری با آن نداریم، 
کمیته انضباطی به زودی مشکل این 
مسابقه را حل خواهد کرد. هر چند 
این کمیته گام به گام پیش می رود 
و عجله ای برای اعلام تصمیم مورد 
انتظار ندارد. در روزهای آتی تصمیم 
AFC اعلام خواهد شد.« با  جدید 
وجود این باز هم به نظر می رسد که 
مسئولان سپاهان نباید وارد بازی و دام 
عربستانی ها شوند و در اعلام نتیجه 
بازی به سود خود اصرار داشته باشند و 
البته در زمان و مکان مناسب نسبت به 
احقاق حق باشگاه سپاهان اقدام کنند.

 با توجه به شرایط 
سپاهان در خانه 
خودش و در 
حضور هوادارانش 
امیدواری زیادی 
برای کسب سه 
امتیاز داشت و شاید 
حریف عربستانی 
هم با شناخت از 
این موضوع، دنبال 
بهانه ای برای بازی 
نکردن بود. حالا به 
نظر می رسد سپاهان 
باید همچنان به 
دنبال احقاق حق 
خود و کسب 3 امتیاز 
بازی باشد و در دام 
تیم عربستانی گرفتار 
نشود

اکبر منتشلو
روزنامه نگار

 zیادداشت


